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 פרוטוקול הישיבה הקודמת אושר. .1

 עדכונים  .2

, עם פירוט על הנעשה בימים אלועובד עדכן את הנהלת הקהילה על התנהלות הקיבוץ  .א

הושם דגש על פעילות מערכות החינוך, תחילת  באגפים השונים, ועל עבודת צוות הצח"י.

התארגנות למיגון נוסף של בתי הקיבוץ, וכן שיחות שנערכות באופן שוטף עם משפחות 

 לצורך הבנת מצבן בימים אלו וצרכים שעולים.

 שכר עובדים החל מחודש דצמבר .3

נובמבר כלל  -הוחלט כי בחודשים אוקטובר   1/11/2023בישיבת הנהלת הקהילה מתאריך  .א

 קיבוץ יקבלו שכר מלא, גם במידה ובפועל ולא יכלו להגיע לעבודה. בעובדים 

 החל מחודש דצמבר:עובד פרט בפני ההנהלה את ההצעה לפיה  .ב

הקיבוץ יחזור לשלם שכר רק לעובדים שמגיעים בפועל לעבודה, ואילו עובדים   •

 שלא יגיעו לעבודה לא יקבלו שכר. 

יקבלו את שכרם על פי היקף המשרה המוגדר להם, גם אם בפועל מקום  עובדים ה •

העבודה שלהם פתוח למספר מצומם יותר של שעות )כדוגמת החינוך, הכלבו  

 וחדר האוכל(. 

עובדים שבדרך קבע עובדים במשרות מאוד חלקיות, יקבלו על פי השעות שעבדו   •

 בפועל. 

   ,עובדים שיבחרו שלא להגיע לעבודה יוכלו לנצל את יתרת ימי החופשה שלהם •

ופשה ללא  במקרים מסוימים ובתיאום עם הקיבוץ יוכלו עובדים לצאת לחו

 (.ל"תתשלום )ח

 .אושרה ההצעהבהנהלה התקיים דיון ער ולבסוף  .ג

  



 

 נושא אישי  .4

 2024קו מנחה בנושא העלאות שכר בשנת  .5

נובמבר נעשות  -הנהלת הקהילה על כך שבדרך כלל בחודשים אוקטוברעובד עדכן את  .א

שיחות לעדכוני שכר העובדים בקיבוץ. בשל המלחמה, ובשל ההוצאות הרבות שיש )ועוד  

לא יהיו בקיבוץ העלאות שכר )מלבד אולי מספר מקרים    2024יהיו( לקיבוץ, מוצע כי בשנת  

 נקודתיים(. 

 בהנהלה התקיים דיון ער, ובו עלו הנקודות הבאות: .ב

במקרים שבהם ניתנה לעובדים "התחייבות" על עדכון שכרם, על הקיבוץ יש   •

 לעמוד מאחורי התחייבות זו.

 לא בטוח שצריך להיות קשר בין הוצאות הקיבוץ, לבין עדכון שכר העובדים. •

בזמנים כמו זה, ובמקביל להוצאות רבות שלא היו מתוכננות, על הקיבוץ לשקול   •

 חסכון אפשרי בסעיפי תקציב, כשאחד מהם הוא ביטול העלאות שכר. 

הלך לקראת כלל העובדים ושילם במלואו שכר בחודשים  כשם שהקיבוץ  •

נובמבר )ואף נתן תגמול נוסף לאלו שהגיעו לעבודה בפועל(, על  - אוקטובר

 ולהבין למה לא יינתנו העלאות שכר.העובדים להבין את המצב, 

 .2024כדאי לחשוב באופן רחב יותר לגבי תקציב   - גם אם הקו הכללי נכון  •

צריך להיות מהודק יותר, כולל   2024כי על התקציב לשנת   החליטה הנהלת הקהילה  .ג

 האפשרות שלא יהיו העלאות שכר בשנה זו. 

 תשלומי הורים במערכות החינוך .6

באופן  גם אם  , פעילותאמצע חודש נובמבר מערכות החינוך בשמיר חזרו לעובד עדכן כי מאז  .א

, ההורים אינם חייבים  1/11/2023במקביל, ולאור החלטת הנהלת הקהילה מתאריך   .חלקי

 בתשלום על מערכות החינוך. 

מוצע כי החל מחודש דצמבר יחזרו ההורים של הילדים שנמצאים במערכת החינוך בשמיר  

 לשלם את התשלומים על מערכות החינוך, וזאת בהלימה להיקף פתיחת המערכות השונות. 

. עלויות המערכת יומלצו על ידי  לאשר את ההצעהולבסוף הוחלט  בהנהלה התקיים דיון ער,  .ב

 הנהלות החינוך, ויאושרו בהנהלת הקהילה.  

 בחירות להנהלות הקיבוץ  .7

צריכות להתקיים בשמיר בחירות של נציגי  2023שנים, בסוף  4לאחר תום קדנציה של  .א

 ציבור הן למזכירות הרחבה, והן להנהלת הקהילה. 

בהחלפת ההנהלות בזמן זה של מלחמה וחוסר וודאות,  בהנהלה התקיים דיון לגבי הנכונות  .ב

 בטענה שחילופים בשלב זה יגרמו לפגיעה בהתנהלות ההנהלות. 

- הנהלת הקהילה ממליצה להביא לדיון באספת הקיבוץ הצעה לדחיית הבחירות להנהלות ב .ג

 חודשים. 3
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